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Rada Miasta Golubia-Dobrzynia 
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Protokół nr XXXVI/2020 
XXXVI Sesja w dniu 22 grudnia 2020 
Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:55 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków oraz zaproszeni goście: Burmistrz Miasta p. 
Mariusz Piątkowski, Zastępca Burmistrza Miasta p. Róża Kopaczewska, Sekretarz Miasta p. 
Przemysław Kuczkowski, Skarbnik Miasta p. Jacek Dowgiałło, Kierownik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej p. Dawid Jarecki, Kierownik Wydziału Infrastruktury p. Justyna 
Stokowska, Radca Prawny p. Natalia Wrzesińska 

Obecni: 

1. Łukasz Bednarski 
2. Justyna Bestry 
3. Hanna Grzywińska 
4. Franciszek Jagielski 
5. Andrzej Kuciński 
6. Monika Kwidzyńska 
7. Anna Paprocka 
8. Józef Pietrzak 
9. Łukasz Pietrzak 
10. Dominika Piotrowska 
11. Jolanta Rzeszotarska 
12. Krzysztof Skrzyniecki 
13. Marek Stawski 
14. Aleksander Wichrowski 
15. Konrad Zaporowicz 

1. Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak przywitał zebranych i otworzył XXXVI 
Sesję Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. 

2. Stwierdzenie ąuorum. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził ąuorum, przy którym rada może 
obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 
Na funkcję Sekretarza obrad XXXVI Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Przewodniczący 
Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zaproponował kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta p. Konrada Zaporowicza. Pan Konrad Zaoporowicz wyraził zgodę na funkcję 
Sekretarza obrad. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę p. Konrada 
Zaporowicza nad wyborem Sekretarza obrad. 11 radnych obecnych na sali byli „ za " 
wyborem na Sekretarza obrad p. Konrada Zaporowicza 



Głosowano w sprawie: 

Wybór Sekretarza obrad. Kandydatura Konrada Zaporowicza. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna 
Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, 
Krzysztof Skrzyniecki 

4. Wnioski do porządku obrad. 

Wniosków do porządku obrad nie stwierdzono. 

5. Przyjęcie protokołu z: 

a) XXXV Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 27 listopada 2020 

Wvniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wvniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Monika Kwidzyńska, Anna 
Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, 
Krzysztof Skrzyniecki 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z prac w 
okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący komisji złożyli sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym w 
następującej kolejności: z posiedzenia komisji skarg wniosków i petycji p .Anna Paprocka, z 
posiedzenia komisji komunalnej p. Józef Pietrzak, z posiedzenia komisji rewizyjnej p. Łukasz 
Bednarski, we względu na nieobecność przewodniczącej komisji budżetu p. Jolanty 
Rzeszotarskiej sprawozdanie z prac komisji odczytał Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz 
Pietrzak 



7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym w tym z 
wykonania uchwał. 
W tym punkcie zastępca Burmistrza Miast p, Róża Kopaczewska odczytała sprawozdanie z 
realizacji uchwał Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Dominika Piotrowska: 

1. W pierwszej interpelacji radna zapytała kiedy nastąpi i jakie są koszty przyłączenia 
do gazu mieszkańców Osiedla Leśnego a także ile osób z tego terenu złożyło 
deklaracje w tej sprawie. 
2. Czy odbyło się spotkanie Burmistrza Miasta z przedstawicielami Spółki Gazowej 
dotyczące gazyfikacji Osiedla Leśnego i Drwęckiego . 
3. Jakie będą inicjatywy i plany w związku z rozwojem turystyki w naszym mieście na 
rok 2021, czy jest szansa aby uzyskać środki z Funduszu Inicjatyw Lokalnych i czy 
będą dodatkowe nabory do składania wniosków w ramach Rządowego Funduszu 
Inicjatyw Lokalnych. 
4. Jakie będą podejmowane kolejne kroki i na jakim etapie jest procedura w związku 
z zagospodarowaniem terenu pod bloki przy ul. Lipnowskiej w Golubiu-Dobrzyniu. 
5. Na jakim etapie jest montaż 3 kamer zakupionych przez Urząd Miasta. 
6. Kiedy zostanie oddany do użytku skatepark z terenu OSiR. 

Przewodniczącą komisji infrastruktury p.Justyna Beslrv 

1 .W pierwszej interpelacji radna zapytała czy koncepcja współpracy z Politechniką 
Krakowską będzie tworzona w ramach ustaleń czy zostanie stworzona wcześniej, 
i zostanie przedstawiona w trakcie rozmów. 

9. Przerwa w obradach 20 min. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak ogłosił 10 minutową przerwę w celu 
przygotowania odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

l.Na pierwszą interpelację radnej p. Dominiki Piotrowskiej odpowiedzi udzielił 
p. Mariusz Piątkowski Burmistrz Miasta nadmienił, że w obecnej chwili Urząd Miasta 
jest na etapie korespondencji z Instytucjami zatwierdzającymi rozwiązania projektowe 
w zakresie zarządzania dróg. W tym momencie jesteśmy na etapie kontaktu z firmą, 
która na zlecenie Polskiej Spółki Gazownictwa realizuje dokumentacje techniczną, 
którą mamy do wglądu. Również wprowadzona jest zmiana organizacji ruchu z dniem 
1 kwietnia. Natomiast jeżeli chodzi o dane ilości złożonych deklaracji taka informacja 
zostanie przekazana w momencie posiadania takich danych. Deklaracje bezpośrednio 
trafiają do Polskiej Spółki Gazownictwa jak również za pośrednictwem Urzędu Miasta 
poprzez Biuro Wsparcia i Inwestycji i Przedsiębiorczości. - powiedział Burmistrz 
Miasta, że podłączenie do sieci gazowej na terenie miasta w najbliższym czasie będzie 
możliwe. 



Głos w tej sprawie zabrała radna p. Dominika Piotrowska wspominając, że podjęła 
rozmowę z Panem Stawickim Kierownikiem Spółki Gazownictwa w Kowalewie -
Pomorskim. W trakcie rozmów Pan Stawicki nadmienił, iż jest zainteresowany 
podłączeniem Osiedla Drwęckiego i Osiedla Leśnego, lecz jeżeli nie będzie 
wystarczająca ilość deklaracji to procedura nie dojdzie do skutku i w miesiącu kwietniu 
prace nie dojdą do skutku. Radna nadmieniła, że mieszkańcy Osiedla Leśnego są bardzo 
zainteresowani podłączeniem do sieci gazowej. Z uzyskanych informacji wynika, że 
koszt podłączenia do sieci gazowej wynosi około 2000 zł. Radna zwróciła się 
z zapytaniem czy jest możliwość dofinansowania z budżetu miasta z tego tytułu, Pani 
Dominika Piotrowska przedstawiła informacje dot. wysokości dofinansowania walki ze 
smogiem dla mieszkańców z budżetu miasta z miejscowości Rypin. Radna zwróciła się 
z prośbą o zamieszczenie na stronie internetowej szczegółowych informacji dot. 
kosztów, jak również o listowe rozesłanie informacji na temat podłączenia sieci gazowej 
wraz z deklaracją do mieszkańców zainteresowanych podłączem. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady wyjaśniając, że uczestniczył we wszystkich 
spotkaniach z Przedstawicielami Spółki Gazownictwa wraz z mieszkańcami 
i szczegółowo zostały omówione procedury inwestycyjne danej jednostki oraz 
deklaracji. Na podstawie deklaracji deklaruje się liczbę metrów poboru gazu - wyjaśnił 
p. Łukasz Pietrzak. Przewodniczący Rady wspomniał, że na jednym 
z Osiedli mieszkańcy dostali decyzję odmowną przyłącza sieci gazowej u uwagi, że 
inwestycja się nie opłaca. Co do kwestii dofinansowania w różnym charakterze 
z budżetu miasta jest możliwe jeżeli radni rady miasta podejmą taką decyzję i znajdą 
środki finansowe. 

Głos zabrała Kierownik Wydziału Infrastruktury p. Justyna Stokowska informując, że 
Burmistrz Miasta podpisał Porozumienie w sprawie czyste powietrze. Nadmieniła, że 
z Urzędu Miasta Gołubia-Dobrzynia oddelegowana jest osoba, która musi przejść 
szereg szkoleń, aby pomóc mieszkańcom miasta uzyskać dofinansowanie. 
Dofinansowanie pochodzi z Wojewódzkiego Funduszu Środowiska czyste powietrze 
w ramach dofinansowania od 30% - 40%. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta wskazując, że w Biurze Inwestycji i Przedsiębiorczości 
Urzędu Miasta pracownicy tego wydziału chętnie pomogą w uzyskaniu informacji oraz 
wypełnieniu deklaracji. Pan Piątkowski poinformował, że szczegółowe informacje 
dotyczące gazyfikacji zostaną przedstawione w kolejnym numerze gazety, oraz na 
stronie Urzędu Miasta Gołubia-Dobrzynia. Burmistrz Miasta nadmienił, że 
w dzisiejszej korespondencji Urzędu Miasta wpłynęły dokumenty z Powiatu Golubsko 
- Dobrzyńskiego zatwierdzające organizację ruchu w Golubskiej części miasta. 

Na kolejną interpelację radnej p. Dominiki Piotrowskiej dotyczącej rozwoju turystyki, 
inicjatyw i planów na rok 2021. 

Burmistrz Miasta poinformował, że plany, wydarzenia i pomysły na 2021 rok zostaną 
dostarczone do biura rady urzędu miasta. Burmistrz Miasta w swojej wypowiedzi 
zachęcił radnych rady miasta do wdrażania swoich pomysłów, wydarzeń jakie mogą 
znaleźć się w kalendarzu imprez na 2021 rok. Co do składania wniosków w ramach 
Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski 
poinformował, że został ogłoszony kolejny nabór przez Premiera. Urząd Miasta 
Gołubia-Dobrzynia w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych złożył trzy 



wnioski. Burmistrz Miasta poinformował, że w poprzednim naborze nie uzyskaliśmy 
dofinansowania również duże miasta wojewódzkie nie otrzymały dofinansowania. 

Na następną interpelację dotyczącą procedur w związku zagospodarowaniem terenu 
przy ul. Lipnowskiej Burmistrz Miasta o udzielenie odpowiedzi poprosił Panią Justynę 
Stokowską Kierownika Wydziału Infrastruktury, informując że miejski plan 
zagospodarowania przestrzennego ul. Lipnowskiej Miasto planuje uchwalić do końca 
czerwca 2021 roku. Do uzyskania są jeszcze dwie zgody. Na pierwszą zgodę 
oczekiwana jest z Izby Rolniczej z Przysieka dot. odlesienia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, druga zgoda z Urzędu Marszałkowskiego. 
Po zakończeniu wszystkich ustawowych terminów będzie możliwość podjęcia uchwały 
o uchwaleniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ul. Lipnowskiej. 

Na interpelacje dotyczącą montażu kamer odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta 
p. Przemysław Kuczkowski informując , iż od 2 tygodni funkcjonują dwie kamery na rynku 
golubskim, jeśli chodzi o montaż trzeciej kamery to ze względu na liczne aktu wandalizmu w 
parku miejskim przy Urzędzie Miasta kamera zostanie zamontowana w tej lokalizacji. W 
dalszej wypowiedzi Sekretarz nadmienił,że jeśli chodzi o jedna kamery, która funkcjonuje od 
dłuższego czasy na rynku golubskim podgląd ma Komenda Powiatowa Policji w Golubiu-
Dobrzyniu a do 2 kamer zakupionych przez Urząd Miasta wgląd mają informatycy Urzędu 
Miasta. Co do dostępu osób postronnych ze względu na udostępnienie danych osobowych , 
miasto mogłoby się narazić na wysokie odszkodowania w tym zakresie. Jeśli chodzi o 
rozbudowę miejskiego monitoringu na chwile obecna jesteśmy w kontakcie z dwiema firmami, 
które złożyły ofertę montażu kamer. Na chwilę obecną jest tworzona spóła celowa, która 
będzie się tym tematem zajmowała i jest na etapie rejestracji w sądzie. Stosowna umowa ma 
zostać podpisana w styczniu 2021 roku. 

Odpowiadając na interpelację dotycząca scateparku Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski 
przypomniał, iż ten projekt jest złożony w ramach współpracy z Lokalna Grypą Działania 
Doliny Drwęcy i na ten projekt jest dofinansowanie. W tym temacie kierownik Wydziału 
Infrastruktury p. Justyna Stokowska dodała, że we wniosku zostało wskazane, iż do końca lipca 
2021 r. deklarujemy zakończenie tej inwestycji. 

Wiceburmistrz Pani Róża Kopoczewska odpowiadając na interpelacje Pani Justyny Bestry 
poinformowała, iż współpraca z Politechniką Krakowska będzie polegała na przekazaniu w 
pierwszym etapie dokumentów strategicznych, które dotyczą miasta np. plan 
zagospodarowania przestrzennego. Na bazie powstałych pierwszych założeń w czerwcu bądź 
lipcu 2021 r. studenci przedstawią swoje wizualizacje zagospodarowania golubskiej starówki 
a także tzw. głównej sieci w mieście. Pani Wiceburmistrz dodała, iż istotna rzeczą jest 
współpraca Katedry Historii Architektury i Konserwacji Zabytków. 

11. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na 2021 r. 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak odczytał opinie komisji 
budżetu Rady Miasta na temat projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Gołubia-
Dobrzynia na 2021 rok oraz projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Gołubia-Dobrzynia na lata 2021-2033 i przedstawił iż kształtuje się to następująco: 

Projekt budżetu miasta na rok 2021 po uwzględnieniu autopoprawki zakłada: 



a) kwotę dochodów budżetu w wysokości 60.537.246,24 zł, z tego: 
dochody bieżące w kwocie - 57.827.225,00 zł; 
dochody majątkowe w kwocie - 2.710.021,24 zł. 

b) kwotę wydatków budżetu w wysokości 62.099.766,69 zł, z tego: 
wydatki bieżące w wysokości - 58.311.023,56zł; 
wydatki majątkowe w wysokości -3.788.743,13 zł. 

W projekcie budżetu miasta na 202lr. zaplanowane zostały dochody w wysokości 
60.537.246,24 zł i wydatki w wysokości 62.099.766,69 zł. Różnica między tymi wielkościami 
stanowi deficyt budżetu w wysokości 1.562.520,45 zł. 
Jako źródło sfinansowania planowanego deficytu budżetu wskazano zgodnie z art.217 ust.2 pkt 
6 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 rok o finansach publicznych przychody budżetu pochodzące 
z zaciąganych pożyczek i kredytów w kwocie 1.075.281,16zł i z wolnych środków w kwocie 
487.239,29zł. 
W projekcie budżetu zaplanowano przychody w łącznej kwocie 3.594.606.29 zł w tym 
z tytułu: 
- zaciągniętych pożyczek i kredytów w wysokości 3.107.367,OOzł; 
- wolnych środków o których mowa w art.217ust.2pkt 6 w wysokości 487.239,29 zł. 

Projekt zmiany uchwały w sprawie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Golub-
Dobrzyń na lata 2021-2033. 

Przedłożony dokument zawiera w szczególności prognozowanie wielkości w zakresie 
dochodów i wydatków, wraz z podziałem na dochody i wydatki bieżące oraz dochody i wydatki 
majątkowe. Przedstawiono ponadto prognozowane wydatki związane z obsługą długu. 

Jak wynika z przedmiotowego dokumentu, spełnione zostały dla poszczególnych lat prognozy 
wielkości wskaźników spłaty zobowiązań, wynikających z ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. 
0 finansach publicznych . 

Prognozowane na rok 2021 wielkości, w szczególności dotyczących dochodów 
1 wydatków oraz wyniku budżetu, pozostaje zgodna z projektem budżetu na rok 2021. 

W ramach Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiono wykaz przedsięwzięć 
i limity wydatków. 

Mając na uwadze powyższe, Komisja Budżetu Rady Miasta Golubia-Dobrzynia opiniuje 
pozytywnie przedłożony przez Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia projekt budżetu na rok 
2021 wraz ze zmianami oraz zmianę uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
i wnosi o uchwalenie w przedstawionej wersji wraz z autopoprawkami 

12. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu uchwały budżetowej na 2021 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak odczytał Uchwałę nr 6/P/2020 Składu 
Orzekającego nr 5 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2020 
roku na temat projektu uchwały budżetowej na 2021 rok Miasta Golubia-Dobrzynia. 
Następnie został odczytana Uchwała Nr 6/WPF/2020 Składu Orzekającego nr 5 Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2020 roku w sprawie wydania opinii 
o projekcie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2033 Miasta Golubia-Dobrzynia. 
Uchwała nr 4/ Dpr /2020 Składu Orzekającego Nr 5 Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2020 roku w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Golubia-Dobrzynia na 
2021'rok. 



13. Dyskusja nad projektem budżetu na 2021 rok. 

14. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr VI/19/2011 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na lata 2011-
2031; 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr VI/19/2011 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Golub-Dobrzyń na lata 2011-
2031;. 

Wvniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporo wicz 
BRAK GŁOSU (1) 
Franciszek Jagielski 
NIEOBECNI (4) 
Hanna Grzywińska, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof Skrzyniecki 

b) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr XXI/94/2019 z dnia 17 grudnia 
2019 roku w sprawie budżetu na 2020 rok; 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwalę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr XXI/94/2019 z dnia 17 grudnia 
2019 roku w sprawie budżetu na 2020 rok;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wvniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

c) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Golubia-Dobrzynia; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Golubia-Dobrzynia;. 



Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wvniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

d) uchwała Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie budżetu na 2021 rok; 

Głosowano w sprawie: 

uchwała Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w sprawie budżetu na 2021 rok;. 

Wvniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
W', niki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

e) w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia; 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wvniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

f) w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Golubia-Dobrzynia; 

Głosowano w sprawie: 



w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Gołubia-Dobrzynia;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestiy, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

g) w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Miast Golub-Dobrzyń na lata 2021-2025; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
Gminy Miast Golub-Dobrzyń na lata 2021-2025;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wvniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oraz ustanowienia 
odpłatnej służebności gruntowej; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oraz ustanowienia 
odpłatnej służebności gruntowej;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 



Skrzyniecki 

i) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej; 
Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej;. 

Wy niki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

j) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lakalu mieszkaniowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17 stycznia w Golubiu-Dobrzyniu; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lakalu mieszkaniowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17 stycznia w Golubiu-Dobrzyniu;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

k) w sprawie przyjęcia Miekskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Golubia-Dobrzynia na 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia Miekskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Golubia-Dobrzynia na 2021 r.;. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 



ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporo wicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzy niecki 

1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Golubia-Dobrzynia (obejmujący obszar lewobrzeżnej części miasta) z 
wyłączeniem działek o nr geodezyjnym 194,195; 196 położonych w obrębie IV przy ul. 
Piłsudskiego w Golubiu-Dobrzyniu"(Lewobrzeżna II); 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Golubia-Dobrzynia (obejmujący obszar lewobrzeżnej części miasta) z 
wyłączeniem działek o nr geodezyjnym 194,195; 196 położonych w obrębie IVprzy ul. 
Piłsudskiego w Golubiu-Dobrzyniu(Lewobrzeżna II);. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 

m) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obszar Stare Miasto oraz rejon Zamku przy ul. Wodnej; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obszar Stare Miasto oraz rejon Zamku przy ul. Wodnej;. 

Wyniki "losowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Jolanta Rzeszotarska, Krzysztof 
Skrzyniecki 



15. Informacja o analizach składanych oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Łukasz Pietrzak przedstawił analizę składanych przez 
radnych oświadczeń majątkowych i nadmienił, iż zgodnie z art. 31 zza ustawy z dnia 2 marca 
2020 r. o szczegółowych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 
zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacjami 
kryzysowych (Dz.U. poz. 374, z późn. zm.) nastąpiła zmiana składania rocznych oświadczeń 
majątkowych do dnia 31 maja 2020 r. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o interpelacjach złożonych w okresie 
między sesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak przedstawił wnioski, jakie wpłynęły do biura 
rady Urzędu Miasta Golubia-Dobrzynia. 

17. Wolne wnioski. 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski poinformował że 
pomimo bardzo trudnego, pandemicznego kończącego się roku zostało zrealizowane szereg 
inwestycji w jednostkach podległych. Burmistrz Miasta nadmienił, że od 2014 roku 
zadłużenie Miasta Golubia -Dobrzynia znacznie zmalało. Burmistrz Miasta p. Mariusz 
Piątkowski podziękował radnym za podjęcie uchwały budżetowej na 2021 rok. Burmistrz 
Miasta oznajmił, że sytuacja finansowa, gospodarcza Urzędu Miasta i jednostek podległych 
jest dobra. Jest kontynuowana dobra współpraca partnerska z Samorządem Gminy Golub-
Dobrzyń, Starostwem Powiatowym, oraz Samorządem Wojewódzkim. Pan Mariusz 
Piątkowski poinformował o zamierzonych inwestycjach na kolejny rok. 

Na zakończenie swojego przemówienia Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski złożył 
mieszkańcom miasta życzenia świąteczno - noworoczne. Do życzeń dołączył się również 
Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak w imieniu radnych rady miasta. 

18. Zamknięcie Sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zamknął XXXVI 
Sesję Rady Miasta Golubia-Dobrzynia 

Rady Wasta 
mgr Łatasz Pictrzjk 


